
 
 
Referat skolebestyrelsesmøde på Vesterkærets Skole 
 
Mødedato: Onsdag 27/11-2024 
Kl. 17.00-19.30. 
Der vil være lidt at spise efter mødet. 
 
Ordinære mødedeltagere: Gustav, Laila, Hanne, Mette, Susan, Silas, Per, Pia, Rie, 
Mona og Kasper 
 
Elever: Valdemar 7.a.  
 
Afbud: Aksel 5.a., Clement 7.a. 
 
Referent: Mona 
 
Dagsorden: 
 
1) Godkendelse af referat fra sidste møde 

-HUSK underskrifter 😊 

 
Alle har skrevet under. 
 
2) Godkendelse af dagsorden 
-Punkter til eventuelt? 
 
Ingen punkter til eventuelt. 
 
3) Nyt fra elevrådet? 
-Velkommen til Valdemar 
 
Marcus og Lucas er ikke længere med i bestyrelsen. Valdemar er nyt medlem og ny 
formand for elevrådet. Afbud fra Clement og Aksel, da de øver skuespil i klubben. 
 
Mangfoldigheds event den 19. december, hvor vi samler skolen i samlingssalen. Vi skal 
vise, at vi ikke er alene. Der skal laves forskellige poster/plakater, hvor man som elev kan 
placere sig, der hvor man fx er enig, eller kan lide de samme ting. Fx ”går til gymnastik”, 

”alle os der cykler i skole”, ”alle os der kan lide æbleskiver, katte, løg……😊”kan lide at 

løbe, lide jul,…. 
 
UMR – Vi har haft elever afsted (Aksel, Vigga, Marie) på Stolpedalskolen, fremadrettet 
skal de blandt andet kigge ind i trivselsundersøgelsen og lave oplæg for yngste afdelingen 
til fællessamling omkring UMR funktionen. 
 
4) Opsamling fra workshop vedr. bæredygtige skoletilbud 
 
Gustav redegør for og opsummerer på det spørgeskema, der blev sendt fra bestyrelsen. 



 
  
Orienteringspunkt:  
Selve workshop, bestod af grupper ved borde, med kategorier ved hvert bord, forældre, 
skoleleder, mv. 
Alle borde fik en case omkring en elev i 2. klasse (Oscar). Her fik man forskellige 
spørgsmål omkring, hvilke tilbud der kunne tilgodese Oscars skolegang? Hvordan ville det 
bedste skoletilbud se ud for Oscar? Mv. 
Det bestod mest af alt som en drøftelse og tilbagemeldinger, og derefter var der en 
indsamling af erfaringer og ideer. Analysen er igen på dagsorden igen til jan/feb., hvorefter 
der kommer en konklusion på analysen i foråret. 
Vi bliver orienteret om den videre proces, når vi ved noget mere. Men indtil videre samles 
der fokuspunkter ind i forhold til, hvad der optager ”folk”. 
 
5) Høringssvar vedr. områdedækkende specialtilbud, områdevisitation og økonomi 
-Gustav udsender udkast inden selve mødet til gennemlæsning 
-Se igen høringsbrevet, hvor film og høringsmateriale kan findes (vedhæftet) 
 
Høringssvaret skal være modtaget inden mandag den 2. december. MED-udvalg har 
ligeledes lavet et høringssvar, som indsendes. 
 
Gustav opsummerer i grove træk, hvordan den nye ”model”, der lægges op til, ser ud. 
Der åbnes op for kommentarer/spørgsmål fra bestyrelsen. 
 
Der er ingen indsigelser til høringssvaret fra bestyrelsen, Gustav kigger igennem for 
finjusteringer og sender herefter høringssvaret afsted. 
 
6) Status på kommunikationsplan og målsætning for branding 
-Kommunikationsplanen i revideret udgave (vedhæftet) 
-Vesterkærets Skoles vision (vedhæftet) 
 
Vi løber planen igennem, og prioriterer hvad vi skal have fokus på fremadrettet.  
Vi fjerner punkterne omkring, generel hverdagsinformation AULA, medarbejderprofiler, 
ansigter på bestyrelsen, elevfilm og det Orange råd. 
 
Denne revideres og gemmes. Herefter genbesøger vi den om 1-2 år.  
 
Ellers drøftes forskellige muligheder for branding, hvordan vi får flere til at vælge 
distriktsskolen. 
 

- Flyers til børnehaver kan samles med fokus på udtalelser fra forældre med billede 
af forældre. (Hanne og Mette tænker videre omkring, hvordan vi får fat på disse 
udtalelser). 

- Samme udtalelser kan evt. lægges på skolens hjemmeside. 
 
Hvad tager vi ellers med videre: 

- Intern kommunikation på AULA (fx lektier) sættes på som en punkt til et senere 
møde. 
 



 
 
7) Klar til pædagogisk forum med skolebestyrelsen 5/2-25 fra 16.00-18.30 
-Hvilke temaer skal vi arbejde med? 
Det blev foreslået: 
Stærke klassefællesskaber og fællesskabende didaktikker og deltagelsesmuligheder for 
alle (#mangfoldighed) via konkrete redskaber/workshops som: 
UDL, tænkende klasserum, CL, udeskole, praksisfaglighed, TLC, bevægelse, spil 
(kodning, breakout-challenge, spil), læringsstile/det sanselige 
 
Vi taler videre på næste møde d. 15/1 og vælger endeligt fokus. 
 
8) Nytårshilsen og kobling til "forældrepuljen" og forældretiltag 
-Input til Gustav 
 
Gustav skriver et udkast til en nytårshilsen. Han forsøger at ”flette” noget omkring 
”forældrepuljen” ind, og hvilke tiltag der har været det sidste års tid – herunder bl.a. 
markedsdagen. Samt en invitation til altid at komme til skolen/bestyrelsen, hvis du har en 
god ide eller ”skills”, hvor man som forældre kan bidrage med noget til skolen. 
 

9) Formanden orienterer 
Ingen punkter. 
 
10) Meddelelser 
-Status på personale 
 
Julie Robers (ny afdelingsleder) har været på besøg i dag og starter på mandag. 
Orientering om to medarbejdere, der er sygemeldte. 
Vi har fået 250.000 til opgradering af vores natur/teknologi lokale. 
 
11) Eventuelt 
 
12) Punkter til kommende møde 15/1-25 
-Klar til PF 5/2-25 
-Høringssvar til reformændringer? 


